



Golden Gate Christian Reformed Church

Youth Ministry Prayer Guide

- Praying for all youth. During their adolescent years, they often grapple with uncertainties in identity, belonging, and purpose. May God guard their hearts and mental well-being, and may they learn to lean on Jesus, bringing their challenges before God through prayers.
- Lifting up the students who are preparing for college applications, may the Lord grant them a calm spirit and discipline, trusting in God's guidance.
- Praying for the parents of these children. May we support children with our prayers and guide them to entrust their paths to the Lord.
- For the youth who are participating in baptismal classes, through systematic learning, they deepen their understanding and appreciation of God's sovereignty and grace, holding firm to the core of their faith.
- Praying for the many children who have been injured participating in sports. May the Lord heal them and there are no lasting repercussions.
- Praying for the children who are involved in the church, but whose parents have yet to believe in the Lord. May the Lord provide opportunities for us to connect, allowing our relationships to gradually be established.
- Lifting up all the youth workers & counselors. Asking God to bless us with a strong relationship with Him so we can serve as role models for the youth.
- We also seek wisdom. Knowing how to partner with parents/guardians in guiding the spiritual growth of the children.
- Praying for the needs of the counselors, that the Lord might touch and lead the right individuals to this role.



金門基督教會

青少年事工禱告指引

- 為所有青少年禱告。在他們的青春期間，他們經常在身份、歸屬感和目的中掙扎。願上帝保守他們的心和心理健康，並讓他們學會倚靠耶穌，將他們的掙扎向上帝禱告。
- 為正在準備大學申請的學生禱告，願主賜給他們冷靜的心和紀律，信賴上帝的引導。
- 為兒童的父母禱告。願我們以禱告支持孩子，並指導他們將自己的道路託付給主。
- 為參加受洗轉會課程的青少年禱告，通過系統化的學習，加深他們對上帝主權和恩典的理解和感恩，堅定他們信仰的核心。
- 為那些在參加體育活動中受傷的兒童禱告。願主醫治他們，並沒有副作用。
- 為那些參與教會，但其父母尚未信主的孩子禱告。願主為我們提供機會建立聯繫，讓我們的關係逐漸建立起來。
- 為所有青少年工作人員和輔導員禱告。求上帝賜給我們與祂的緊密關係，讓我們可以成為青少年的榜樣。
- 也祈求智慧。讓我們知道如何與父母/監護人合作，引導孩子的屬靈成長。
- 為青少年輔導員的需要禱告，願主感動和領導合適的人擔任這一角色。